

Medlemsmøte 12.august kl. 19.00 i sykehuskantina.

9 oppmøtte.

1. Ponnigruppa: tok opp at om det blir lite lodd salg på løpsdagene, medfører det mindre penger til premier til ponniungene. Sist løpsdag ble det solgt skuffende lite lodd, og publikum fikk ikke tilbudet er tilbakemelding vi har fått.
2. Ponni oppstallingsplassene må oppdateres, meningen er at det skal bli likt som de oppstallingsplassene hestene har uten tak..
3. Høyne heste oppstallingsplassenes sider med med 30 cm (de uten tak)
4. Gjerdet må repareres, dugnad? Spørre forsvaret om de har mulighet å hjelpe? Svanvik stasjon...? F.eks. holde litt pølser mm... Jan Erik Pedersen / Svein kan høre med Harry.. Skruer og skrumaskiner... Mari hører med Svanvik.. Vi får en dato og innkaller til dugnad.
5. Eventuelt: -tillegg på ponni? Ta dette opp...sjekk med Elida om tilleggan var riktig sist...
-funksjonærsituasjon,vi trenger flere funksjonærer for å ikke bli nødt å avlyse løp
-kollisjon av løp med andre baner...Vi bør finne ei helg til Barentstravet, slik at i hvertfall ikke det løpet går samtidig som Harstad / Bodø..

Møtet avsluttet kl. 20.15.

Referent

Siri Sivertsen